
Protokół z XLIX Sesji 

     Rady Dzielnicy XVII, 

     „Wzgórza Krzesławickie”, 

     Szkoła Podstawowa Nr 98, os. Na Stoku 52 

     z dnia 24 listopada 2022r. godz. 1830 
 

 

 

Porządek obrad XLIX Sesji Rady Dzielnicy XVII: 

1. Stwierdzenie quorum i otwarcie sesji 

2. Przedstawienie projektu porządku obrad 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji  

4. Podjęcie uchwał w sprawie: 

4.1 opinii do projektu inwestycji pn. „Rozbudowa ul. Jasełkowej” 

4.2 korekty na zadaniach Dzielnicy XVII na rok 2022 

 

  5. Interpelacje i zapytania 

  6. Oświadczenia i komunikaty 
 

ad.1.Stwierdzenie quorum i otwarcie sesji 

Posiedzenie XLIX Sesji Rady Dzielnicy XVII odbyło się w Szkole Podstawowej Nr 98,  

os. Na Stoku 52. 

Po stwierdzeniu quorum (obecnych 14 osób) XLIX sesję otworzył Przewodniczący Rady 

Dzielnicy XVII Pan Andrzej Dziedzic witając wszystkich zebranych (obecni wg załączonej 

listy)  

 

ad.2.Przedstawienie projektu porządku obrad 

Przedstawiony projekt porządku obrad XLIX Sesji Rady Dzielnicy XVII został przyjęty 

jednogłośnie. 

 

ad. 3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji  

Do protokołu z poprzedniej sesji nie wpłynęły uwagi. 

 

ad.4. Podjęcie uchwały w sprawie: 

 

ad. 4.1. opinii do projektu inwestycji pn. „Rozbudowa ul. Jasełkowej” 

Projekt Komisji Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej. Pozytywna opina Zarządu  

Głos zabrali: p. A. Zdziebko, p. K. Frankiewicz, p. A. Dziedzic, p. P. Mleczko 

Na sesje przybyli: p. S. Adamczyk, p. J. Kolasa 

Członkowie Rady Dzielnicy jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie opinii do 

projektu inwestycji pn. „Rozbudowa ul. Jasełkowej” 

 

ad. 4.2. korekty na zadaniach Dzielnicy XVII na rok 2022 

Projekt Zarządu. Pozytywna opina Komisja Kultury, Oświaty, Sportu i Turystyki  

Przewodniczący zapoznał zebranych z projektem uchwały 

Członkowie Rady Dzielnicy jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie korekty na 

zadaniach Dzielnicy XVII na rok 2022 



 

Ad. 5. Interpelacje i zapytania 

Brak 
 

Ad. 6. Oświadczenia i komunikaty 

Pan A. Zdziebko zabrał głos w sprawie terminu przesunięć  środków finansowych na zadaniach 

Rady Dzielnicy stwierdzając, że przesuwanie środków finansowych w miesiącu listopadzie 

może skutkować tym, że one przepadną. 

Pan J. Wójcik poinformował o nieuwzględnieniu uwag Rady Dzielnicy XVII do MPZP obszaru 

„Ruszcza – Północ” oraz o zanieczyszczeniach znacznych terenów Nowej Huty amoniakiem.    

Głos w tej sprawie zabrali również: p. A. Dziedzic, p. A. Zdziebko, p. K. Frankiewicz,  

p. St. Stroński 

Pani J. Kolasa zapytała na kogo wniosek została postawiona ławka przy pawilonie handlowym 

w os. Na Wzgórzach. 

Przewodniczący poinformował radnych, że ławka ta została postawiona na jego wniosek 

poprzedzony licznymi prośbami mieszkańców. 

Głos zabrali również p. P. Mleczko, p. A. Zdziebko 

  

Następnie Przewodniczący odczytał terminy Komisji Rady Dzielnicy XVII zaplanowane  

w miesiącu grudniu 2022r.  
 

Kolejna XLIX Sesja Rady Dzielnicy XVII została zwołana na dzień 15 grudnia (czwartek) 

2022r. w Szkole Podstawowej nr 98, os. Na Stoku 52,  na godz. 18:00.  

Wobec zrealizowania porządku obrad, Przewodniczący Pan Andrzej Dziedzic o godz. 19.00 

zamknął posiedzenie XLIX Sesji VIII Kadencji Rady Dzielnicy XVII. 

 

 

Protokołowała: 

Katarzyna Skóra 

 

 

Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy XVII 

Wzgórza Krzesławickie 

 

Andrzej Dziedzic 


